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Zápisnica  

zo 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 9.12.2020 o 18.00 hod. v Reštaurácii u Takácsovcov  

v Zálesí. 
  

 

Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:00 starosta obce Zálesie Ing. Marián Perger. Pán starosta 

privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5. Upozornil prítomných, že zo 

zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam a video prenos. Oboznámil prítomných 

s programom OZ. 

 

Program:          

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2020 

9. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2020 

10. VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

11. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2021 a výhľadové rozpočty na roky 2022 a 2023 

12. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

13. Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

14. Správa o výsledku kontroly na základe uznesenia č. 245/09/2020 

15. Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2021 

16. Plán zasadnutí OZ na rok 2021 

17. Zámer na uzatvorenie Zámennej zmluvy z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

18. Nákup „párty stanu“ zo schválených dotácií ŠK Sokol Gešajov pre rok 2020 

19. Menovanie členov komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia 

a sociálnych veci 

20. Rôzne 

21. Záver 

 

Pán poslanec Ing. Marian Sollár navrhol doplniť bod č. 11b  Schválenie dotácií organizáciám 

a združeniam pôsobiacim v obci Zálesie 

 

Upravený program bol nasledovný:  

 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 
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5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2020 

9. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2020 

10. VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

11. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2021 a výhľadové rozpočty na roky 2022 a 2023 

11b. Schválenie dotácií organizáciám a združeniam pôsobiacim v obci Zálesie 

12. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

13. Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

14. Správa o výsledku kontroly na základe uznesenia č. 245/09/2020 

15. Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2021 

16. Plán zasadnutí OZ na rok 2021 

17. Zámer na uzatvorenie Zámennej zmluvy z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

18. Nákup „párty stanu“ zo schválených dotácií ŠK Sokol Gešajov pre rok 2020 

19. Menovanie členov komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia 

a sociálnych veci 

20. Rôzne 

21. Záver 

 

Upravený  program bol jednohlasne poslancami schválený. 

 

UZNESENIE č. 271/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje doplnený program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Za:           5   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 271/12/2020 celkom: 5 (dvaja poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod. č. 1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

 

Za overovateľov navrhol pán starosta Ing. Patrika Vaška a Ing. Mariana Sollára. Za 

zapisovateľa určil  Silviu Seleckú. 

 

 

UZNESENIE č. 272/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Ing.Marian Sollár,  Ing. Patrik Vaško 
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Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 272/12/2020 celkom: 5 (dvaja poslanci 

ospravedlnení) 

Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol Bc. Martinu Dobrovodskú, RNDr. Viliama 

Páleníka PhD, Petra Milka. 

 

UZNESENIE č. 273/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Bc. Martina Dobrovodská, RNDr. Viliam 

Páleník PhD, Peter Milko 

 

Za:   5     Proti: 0   Zdržal sa:       0           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 273/12/2020 celkom: 5 (dvaja poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

 

Pani kontrolórka zaslala kontrolu plnenia uznesení poslancom. 

 

Pán poslanec Páleník mal niekoľko pripomienok ku kontrole uznesení: 

- Prosí o postupné mapovanie všetkých živých uznesení 

- nie je zodpovedaná interpelácia týkajúca sa zásobníka projektov z uznesenia 

263/10/2020 

- uznesenie číslo 265/10/2020 týkajúce sa požiadavky na rozpočet, ktoré nebolo splnené 

nie len zo strany poslancov nakoľko nedostali podklady 

- uznesenie 267/10/2020 je nesplnené a bolo by potrebné navrhnúť nový termín plnenia 

- uznesenie 226/06/2020 týkajúce sa LED osvetlenia považuje za nesplnené 

Vzhľadom na uvedené pripomienky pán poslanec Páleník predložil návrh. 

 

Pani kontrolórka reagovala na pripomienky pána poslanca: 

- poslanci si majú dať do rokovacieho poriadku dokedy má starosta alebo úrad odpovedať 

na interpelácie alebo do uznesenia zadať termín 

- uznesenie týkajúce sa podkladov na rozpočet nebolo v bode A a ani B splnené. Pán 

poslanec Milko doplnil, že uznesenie nebolo podpísané a teda neboli stanovené nové 

termíny na plnenie 

- k uzneseniu týkajúceho sa obecného úradu dostala pani kontrolórka materiál v čase, keď 

už kontrola bola zaslaná poslancom 
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- kontrolór nemôže dávať nové termíny plnenia uznesení, ale poslanci môžu schváliť 

uznesenie s novým termínom plnenia 

- pani kontrolórka by prijala na uľahčenie práce s uzneseniami vhodný informačný 

systém na evidenciu uznesení 

 

Pán starosta zistí možnosť informačného systému na evidenciu uznesení.  

 

Pán poslanec Milko prosí pána starostu o zabezpečenie informačného systému a poslancov 

o zlepšení rokovacieho poriadku. 

 

Pán starosta sa vyjadril, že nesplnených alebo rozpracovaných uznesení je málo a materiál 

k uzneseniu, ktoré spomínal pán poslanec Páleník poslal všetkým poslancom a preto 

nerozumie, že pán poslanec ho nedostal.  

 

 

UZNESENIE č. 274/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o výsledku kontroly plnenia uznesení zo 18. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 7.10.2020 s týmito výhradami: 

1. add UZNESENIE č. 263/10/2020  Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie berie na vedomie 

interpelácie poslancov 

Informatívne, Splnené 

Informatívne.  Nesplnené lebo starosta nezaslal odpoveď na interpelácie pána poslanca Viliam 

Páleníka  týkajúca sa zásobníka projektov. 

 

2. add   UZNESENIE č. 265/10/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie potvrdzuje výkon pozastaveného uznesenia č. 

250/09/2020 zo dňa 16.9.2020, ktoré znie: 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Žiada príslušné komisie, aby v termíne do 15.10.2020, adresovali na pána starostu a 

komisiu finančnú svoje požiadavky do rozpočtu na rok 2021. 

B. Žiada starostu obce, aby v termíne do 15.11.2020 predložil Obecnému zastupiteľstvu návrh 

rozpočtu obce. 

Nesplnené.  

Komisie nezaslali požiadavky starostovi obce. 

Všetky komisie nezaslali požiadavky starostovi obce, lebo ten nedodal podkladový materiál o 

administratívnych nákladoch obce. 

Návrh rozpočtu bol zverejnený na webovom sídle 24.11.2020 

 

3. Add UZNESENIE č. 267/10/2020  

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie potvrdzuje výkon pozastaveného uznesenia č. 

252/09/2020 zo dňa 16.9.2020, ktoré znie:  

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu obce, aby do ďalšieho zasadania Obecného 

zastupiteľstva pripravil jednoduchý súpis technicko-kapacitných požiadaviek pre projekt 

nového obecného úradu. Jedná sa napríklad o:  
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- počet pracovných miest (vrátane výhľadových pracovných miest),  

- požiadavky starostu na pracovný priestor pre prácu a rokovania, - potrebná veľkosť priestoru 

pre archív,  

- a iné špecifické požiadavky 

V súčasnosti sa pracuje na uvedenom materiáli 

Nesplnené 

 

4. Add UZNESENIE č. 226/06/2020 (časť B) 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu obce aby do ďalšieho riadneho zasadania 

OZ : 

B) Zabezpečil minimálne tri cenové ponuky od realizačných firiem na výmenu svietidiel za 

LED svietidlá: 

1. Variant celoplošnej výmeny VO na Malinovskej ulici za LED svietidlá, vyčíslenie úspory 

na ročnej báze, 

2. Variant výmeny VO na Malinovskej ulici za LED svietidlá v dvoch, prípadne troch 

etapách (po roku), vyčíslenie úspory na ročnej báze 

 

Plní sa, zatiaľ 2 cenové ponuky 

Nesplnené   

    

 

Za:   5     Proti:    0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 274/12/2020 celkom: 5 (dvaja poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č. 4 Informácie starostu obce 

 

Pán starosta informoval: 

 

- ukončenie rekonštrukcie časti Poľnej ulice, kde je ešte jedna chyba, ktorú spoločnosť 

Skanska opraví 

- od spoločnosti AVE sme dostali nové zvýšené ceny v súvislosti s blokovanou skládkou, 

ktoré sú porovnateľné s inými spoločnosťami, ale pre nás sú katastrofálne. Prebehlo 

stretnutie s AVE a starostami z okolitých obcí. Výsledkom stretnutia je smerovanie 

k spoločnému verejnému obstarávaniu na nového dodávateľa týchto služieb spoločne 

s viacerými obcami. Do budúcna, ale neočakávame lepšie ceny nakoľko už dnes majú 

iné spoločnosti podobné alebo vyššie ceny ako súčasný dodávateľ.  

- v časti obce bola vybudované optická sieť. Pán starosta skontroloval práce a boli 

prevedené omnoho kvalitnejšie ako v minulom volebnom období. Neeviduje 

reklamácie. V priebehu jari budú práce pokračovať vrátane odstránenia drobných chýb. 

- k ukončeniu opravy plotu v materskej škole dopomohol dobrovoľník, treba ho len 

natrieť.  Tiež sa podarilo dobudovať prístup do škôlky.  

 

O 18:36 hod. prišiel pán poslanec Vaško. 
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UZNESENIE č. 275/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

 

Za:   6  Proti:   0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 275/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

 

Bod č. 5 Námety a pripomienky občanov 

 

Pani Sámelová poďakovala za rekonštrukciu časti Poľnej ulice poslancom, pánovi starostovi 

a občanom, ktorí k tomu prispeli a hlavne pánovi poslancovi Klimovi.  

 

Pán Mifkovič informoval, že vybavuje stavebné povolenie 21 mesiacov. Začalo to tým, že mu 

stavebná komisia podmienila stavebné povolenie urbanistickou štúdiou, ktorú keď išiel 

vybavovať zistil, že to nie je potrebné na štyri pozemky. Preto sa pýta, akým právom mu 

stavebná komisia dala takúto podmienku a či existuje na to dáky zákon. Ďalšou jeho otázkou 

je, že keď o tom niekto v stavebnej komisii rozhoduje, či má na to certifikát. Treťou otázkou 

pána je prečo v našej obci trvá vybavovanie stavebného povolenia omnoho dlhšie ako v iných 

obciach. Chcel by vedieť, či neboli porušené jeho práva. Pýta sa poslancov, či obec mala na to 

právo.  Pán poslanec Klimo ako súčasný predseda stavebnej komisie informoval, že obec si 

môže vyžiadať urbanistickú štúdiu ak je to zakotvené v regulatívoch jednotlivých funkčných 

celkov územia obce a tiež sa vyjadril, že stavebná komisia má len odporúčací charakter pre 

poslancov. Pán poslanec Milko  doplnil, že vzhľadom na opakujúce sa vyjadrenia občanov na 

usmernenia stavebnej komisie v našej obci bola táto komisia zmenená. Stavebná komisia 

nedáva stavebníkom príkazy a stavebné povolenie vydáva stavebný úrad. Pani kontrolórka sa 

pýtala, že či má pán v stavebnom povolení napísanú odvolávku na stavebnú komisiu. Načo pán 

Mifkovič odpovedal, že stavebné povolenie je podpísané starostom. Pán starosta sa vyjadril, že 

stavebná komisia posudzuje či je daný problém v súlade s územným plánom a stavebný úrad 

posudzuje, či má to čo sa ide stavať všetky náležitosti, ktoré by malo mať. Starosta sa môže 

poradiť so stavebnou komisiou, lebo nemôže ovládať všetko. Pán poslanec Milko zopakoval, 

že sa starosta nemôže odvolávať na stanovisko na stavebnej komisie a toto nie je vec stavebnej 

komisie. Pán Derevenec sa vyjadril, že pán Mifkovič zavádza. Išlo o štyri pozemky s menšou 

výmerou parcely ako je minimálne povolená výmera pozemku. Od obecného úradu dostal pán 

Mifkovič vyjadrenie, že to nespĺňa a so zámerom prišiel do stavebnej komisie, ktorá sa 

vyjadrila, že dokázať to môže jedine s urbanistickou štúdiou.  

 

UZNESENIE č. 276/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 
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Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 276/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 6 Interpelácie poslancov 

 

Pán poslanec Milko interpeloval na chodník od kultúrneho domu po lekáreň. Priestor síce 

nespĺňa podmienky, ale v zákone je uvedená možnosť udelenia výnimky a preto by sme sa mali 

pokúsiť projekčne tento chodník zastrešiť. Pán poslanec je ochotný v tejto veci pomôcť. Pán 

starosta je k tomu naklonení a navrhuje stretnúť sa k tomu aj s pánom Sekerkom a Orlejom 

v januári. Predchádzajúci názor dopravného inžiniera bol, že to nie je možné.  

 

Tiež sa pán poslanec Milko dotazoval na dorobenie jarkov na Poľnej ul. nakoľko tam nemá kde 

odtekať voda. Pán starosta to preverí.  

 

Pán poslanec Páleník mal interpeláciu týkajúcu sa nákladov na administratívu obce. Na základe 

akej legislatívy mu odmieta pán starosta poskytnúť informáciu o platoch zamestnancov. Pán 

starosta informoval, že na školení bol informovaný, že na plat starostu a riaditeľky škôlky si 

môže pán poslanec podať žiadosť o informáciu v zmysle zákona 211/2000, ale informácia 

o platoch iných zamestnancov nie je pre občanov a poslancom možná. Pani kontrolórka 

doplnila, že na základe informácie z internetu od pani právničky z ZMOSu poslanci nemajú 

právo vedieť výšku platov radových zamestnancov. Pán poslanec Páleník reagoval, že nie je 

spokojný s odpoveďou, nakoľko sa neodvolali na legislatívu a  „211-ka“ je pre bežných 

občanov. Upozornil na §12 zákonu o obecnom zriadení ods. 8 a prosí o zaslanie právneho 

stanoviska od starostu. Starosta upozornil, že o celkovej sume platov pán poslanec vie a nikde 

v zákone sa nepíše, že občan a poslanec má vedieť o výške platu referenta.  

 

UZNESENIE č. 277/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov.  

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 277/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 7 Správa o činnosti komisií pri OZ 

 

Predsedkyňa komisie finančnej, dotačnej a rozpočtovej pani Dobrovodská informovala, že na 

zasadnutí komisie prebrali plnenie rozpočtu, rozpočet na rok 2021, podklady za smeti. 

Zápisnica je zverejnená na webovej stránke obce.  
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Pán Klimo predseda komisie výstavby, dopravy a ÚP informoval, že od posledného 

zastupiteľstva komisia zasadala dvakrát. Na zasadnutí riešili projekt pre územné rozhodnutie 

kanalizácie, pasport a projekt dopravného značenie v obci, ktoré bude prebiehať v etapách 

a občania budú informovaní. Zápisnice sú zverejnené na webstránke obce. V prípade noviniek 

v dopravnom značení bude prebiehať pre občanov osveta.  

 

Predseda komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a sociálnych vecí pán 

Milko informoval, že nakoľko komisia ešte nemala zvolených členov nezasadala. Pán poslanec 

sa s niektorými bývalými členmi venoval otázke dopravného značenia. Chceli vyriešiť dopravu 

v obci s ohľadom na chodcov a cyklistov, ale presadiť sa to nepodarilo. Doplnkami sa, ale dajú 

veci zmeniť. Tiež sa venoval ťažkej téme týkajúcej sa smetí. Absolvoval na obecnom úrade 

niekoľko stretnutí k tejto téme. Obec je v tomto prípade limitovaná zákonom. Informoval 

o dočasnej „neprofesionálnej“ oprave cesty na Starobystrickej ul. a dúfa, že sa časom podarí 

zrekonštruovať aspoň časť tejto ulice.  

 

Pán Páleník predseda komisie administratívno legislatívnej informoval, že komisia nezasadala 

z dôvodu chýbajúcich podkladov ako už spomínal. 

 

Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie zasadala v novembri. Pán predseda 

Sollár informoval, že témou zasadnutia boli prijaté žiadosti na dotácie. Odporučili poslancom, 

aby nekrátili dotácie klubu dôchodcov a Červenému krížu. V prípade ostatných aktivistov 

odporučili krátenie dotácií v miere zohľadňujúcej udržateľnosť aktív a s ohľadom na rozpočet. 

Tiež riešili vopred stanovenie termínu vyplatenia týchto dotácií.  

 

Pán predseda Vaško informoval, že komisia školstva, mládeže a športu nezasadala, ale riešili 

dotácie organizácií pôsobiacich pod touto komisiou.  

 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného činiteľa nezasadala.  

 

UZNESENIE č. 278/12/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

 

Za:   6  Proti:                0       Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 278/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 8 Plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2020 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská informovala, že materiál k rozpočtu dostali a aj ho prerokovali. 

Upozornila na znížení príjem za výber daní a poplatkov za smeti. Spolu s poslancami žiadajú 
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o vyjadrenie k zníženému príjmu ešte na dnešnom zasadnutí. Najviac prečerpanou položkou 

sú smeti. Tiež informovala, že kontrolórka obce upozornila na neplatnú smernicu o základnej 

finančnej kontrole a z vlastnej iniciatívy smernicu vytvorila. Poslanci žiadali pána starostu, 

aby smernicu predložil do zastupiteľstva. Pani poslankyňa ešte doplnila dôvod prečerpanej 

položky na mzdy v administratíve, kde pán starosta prijal novú pracovnú silu, ktorá mala 

vymeniť existujúcu pracovnú silu čo sa neudialo a zostala jedna sila navyše. Na záver 

prečítala odporúčanie finančnej komisie (pozn. zapisovateľa: zápisnica z komisie 7.12.2020 je 

zverejnená na stránke obce). 

 

Na zdôvodnenie zníženého príjmu z daní prečítala správu pani Hladká, ktorá je prílohou tejto 

zápisnice. Pán starosta doplnil, že v porovnaní s inými obcami sme na tom dobre. Po odznení 

pandemickej situácie nastavíme proces vymáhania s ohľadom na termíny a výšku 

nezaplatenej dane.  

 

Pán poslanec Páleník vyjadril názor, že návrh smernice je nevyvážený medzi zamestnancami 

úradu a funkcionármi. Tiež si myslí, že treba vymáhať aj malé čiastky neuhradených daní 

nakoľko to bude mať vplyv na ostatných. Pán poslanec sa tiež zaujímal o daň za zabratie 

verejného priestranstva. 

 

 

UZNESENIE č. 279/12/2020         

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2020. 

 

Za:   6  Proti:   0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 279/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 9 Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2020 

 

Pani kontrolórka podala správu o tom čo všetko kontrolovala: 

- zverejňovanie zmlúv, objednávok a faktúr 

- vybavovanie sťažností a petícií 

- príjmy, výdaje a finančné operácie 

- uznesenia a iné  

 

Pán poslanec Páleník chcel vedieť ako sa rozhoduje, ktorá sťažnosť by mala ísť na riešenie do 

komisie pre verejný poriadok, aby sa spolupodieľala na vybavovaní sťažností. Pani 

kontrolórka si nie je vedomá, že zastupiteľstvo riešilo sťažností. Keď príde sťažnosť je 

náležite zaevidovaná a pridelená kompetentnému zamestnancovi. Pán poslanec Milko sa 

opýtal, že keď sa stále opakuje, že stavebná komisia nemôže rozhodovať či komisia verejná 

môže rozhodovať.  
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UZNESENIE č. 280/12/2020        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2020. 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 280/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 10 VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

 

 

Starosta informoval, že sa predložili tri verzie poplatkov. Neskôr ho napadlo riešenie, ktoré by 

ktoré by menej zaťažovalo občanov a to verzia „D“, ktorú bude predkladať pani poslankyňa 

Dobrovodská.  

 

Pani Selecká informovala o výške poplatku za vývoz komunálneho odpadu z vyveseného 

návrhu VZN: 

-120l nádoba s týždenným vývozom 198 EUR 

-120l nádoba s dvojtýždenným vývozom 99 EUR  

-240l nádoba s týždenným vývozom 396 EUR 

-240l nádoba s dvojtýždenným vývozom 198 EUR 

-1100l nádoba s týždenným vývozom 1815 EUR 

-1100l nádoba s dvojtýždenným vývozom 907,50 EUR 

  

Tiež informovala, že okrem zvýšenej ceny za skládkovanie sa v navýšených poplatkoch 

odrazil nárast kilometrov v súvislosti s blokovanou skládkou v Senci. AVE rieši problém kam 

s odpadom. 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská prečítala zápis zo zasadnutia finančnej komisie k danej téme    

(pozn. zapisovateľa: zápisnica z komisie 7.12.2020 je zverejnená na stránke obce). Variant 

„D“ je prepočítaný návrh poplatkov za vývoz odpadu, kde sa vychádzalo z nákladov 

ponížených o plat zamestnanca, ktorý vykonáva aj iné činnosti v obci. Pozmeňujúci návrh: 

 

-120l nádoba s týždenným vývozom 178 EUR 

-120l nádoba s dvojtýždenným vývozom 89 EUR  

-240l nádoba s týždenným vývozom 356 EUR 

-240l nádoba s dvojtýždenným vývozom 178 EUR 

-1100l nádoba s týždenným vývozom 1632 EUR 

-1100l nádoba s dvojtýždenným vývozom 816 EUR 

 

Doplnila, že predmetná zmena bude zohľadnená a upozorňuje starostu na zníženie položky na 

platenie zamestnanca na zbernom dvore a týmto ho vyzýva na optimalizáciu otváracích hodín 

na zbernom dvore v zmysle šetriacich opatrení.  
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Pán Milko navrhuje optimalizáciu dať prerokovať aj do komisie pre životné prostredie, 

nakoľko má k tomu návrhy. Prosí občanov, aby brali na zreteľ, že všetci zúčastnení sa snažili 

nájsť čo najlepšie riešenie čo sa týka poplatkov a neprenášali svoj hnev na starostu, 

pracovníkov obecného úradu a poslancov. Táto situácia je záväzkom pre starostu a poslancov, 

aby sa obce spojili a vyvinuli tlak aj prostredníctvom štátnych inštitúcii na zmenu zákona.  

 

 

UZNESENIE č. 281/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje Dodatok č. 5/2020 k Všeobecne záväznému nariadeniu o miestnych daniach, 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady č. 4/2015 v znení dodatku 

č.1/2016 , 2/2017 , 3/2018, 4/2019 s pozmeňujúcim návrhom.   

 

Za:     6  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov   

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 281/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

 

 

 

Bod č. 11 Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2021 a výhľadové rozpočty na roky 2022 

a 2023 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská prečítala zápis zo zasadnutia finančnej komisie a odporúčanie 

(pozn. zapisovateľa: zápisnica z komisie 7.12.2020 je zverejnená na stránke obce). 

 

K rozpočtu predložila pani poslankyňa pozmeňujúci návrh k vyvesenému návrhu rozpočtu, 

kde je zohľadnený znížený príjem za poplatky za vývoz odpadu zo 124 000 EUR na 111000 

EUR. Celkové príjmy za rok 2021 očakávame 993451 EUR. Prečítala položky z rozpočtu 

obce Zálesie na rok 2021 (pozn. zapisovateľa – rozpočet obce je zverejnený na webovej 

stránke obce).  

 

Pán poslanec Páleník podal návrh, aby sa pani kontrolórka vyjadrila k rozpočtu, ktorý na 

záver stiahol, nakoľko je to jeden bod z programu a k dispozícii pani kontrolórka mala 

pôvodný návrh rozpočtu a nie pozmeňujúci.  

 

UZNESENIE č. 282/12/2020    

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. schvaľuje rozpočet obce Zálesie na rok 2021 s pozmeňujúcim návrhom 
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B. berie na vedomie výhľadové rozpočty na roky 2022 a 2023 

 

Za:     6  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 282/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 11B Schválenie dotácií organizáciám a združeniam pôsobiacim v obci Zálesie 

 

Pán poslanec Sollár prečítal návrh uznesenia týkajúce sa návrhu výšky dotácie s termínom 

vyplatenia do 31.3.2021: 

 

A) Združenia spadajúce pod komisiu školstva, mládeže a športu: 

 

ŠK Atletiko Zálesie  10 500 EUR 

ŠK Sokol Gešajov 900 EUR 

 

B) Združenia spadajúce pod kultúrnu komisiu: 

 

Klub dôchodcov  2 000 € 

Červený kríž   400 € 

DHZ Zálesie   2 800 € 

OZ Naše Zálesíčko  10 500 € 

OZ Túlavé kino  1 000 € 

 

 

 

Dôvodová správa : 

Obecné zastupiteľstvo vyzvalo predsedov komisií aby jednotlivé združenia do 15.11.2020 

predložili žiadosti o dotácie pre rok 2021. Jednotlivé komisie následne prehodnotili žiadosti 

návrh posunuli na poslaneckú poradu. Jednotlivé združenia prinášajú rôzne pridané hodnoty v 

našej obci a zvyšujú kvalitu života obyvateľstva. 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská prečítala vyjadrenie finančnej komisie, ktoré je uvedené 

v zápisnici zo zasadnutia finančnej komisie (pozn. zapisovateľa: zápisnica z komisie 

7.12.2020 je zverejnená na stránke obce). 

 

UZNESENIE č. 282B/12/2020    

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje dotácie obce podľa nižšie uvedeného návrhu. Ďalej odporúča Starostovi obce 

vyplatenie do 31.3.2021. 

 

A) Združenia spadajúce pod komisiu školstva, mládeže a športu: 
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ŠK Atletiko Zálesie  10 500 EUR 

ŠK Sokol Gešajov 900 EUR 

 

B) Združenia spadajúce pod kultúrnu komisiu: 

 

Klub dôchodcov  2 000 € 

Červený kríž   400 € 

DHZ Zálesie   2 800 € 

OZ Naše Zálesíčko  10 500 € 

OZ Túlavé kino  1 000 € 

Za:     6  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 282B/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 12 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

 

Pani kontrolórka predložila stanovisko k návrhu rozpočtu, ktoré bolo zverejnené 24.11.2020. 

Návrh je v súlade so všeobecnými záväznými predpismi. Odporúča podrobnejšie informácie 

s komentárom, tak aby to bolo zrozumiteľnejšie pre občanov.  

 

Pán starosta doplnil, že sa na túto tému s pani kontrolórkou rozprával a do budúcna by chcel 

doplniť napríklad aj percentuálne vyjadrenie položiek rozpočtu.  

 

Pán poslanec Páleník informoval, že prehľadný rozpočet je programový rozpočet a bude to 

odporúčané. Poprosil, aby do budúcna bolo najprv v programe zastupiteľstva vyjadrenie 

kontrolórky k rozpočtu a až potom návrh rozpočtu. Tiež si myslí, že je na mieste tvorba 

rozpočtu v súlade s prijatými uzneseniami a preto by kontrola mala zohľadniť aj toto. V tejto 

spojitosti pán poslanec predložil doplňujúci návrh uznesenia.  

 

UZNESENIE č. 283/12/2020        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrh rozpočtu  

B. žiada hlavného kontrolóra aby vo svojich stanoviskách sa okrem iného vyjadril aj 

k súladu či nesúladu s uzneseniami OZ 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 283/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 
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Bod č. 13 Rozpočtové opatrenie č. 3/2020 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská informovala, že materiál poslanci dostali. Rozpočtové 

opatrenie slúži na schválenie. Zmeny v rozpočte a vo výdavkoch musia byť schválené pred 

použitím. Toto však na úrade neplatí a preto sa rozhodli posledný krát schváliť takého 

rozpočtové opatrenie. Netýka sa to vyrovnávaniu rozpočtu v prípade neočakávaných 

príjmoch. Takto si to dohodli aj s pánom starostom na finančnej komisii. Odporúčanie 

finančnej komisie zohľadňuje to čo povedala a teda komisia odporúča schváliť rozpočtové 

opatrenie č. 3/2020 a do budúcna neodporúča schváliť spätné rozpočtové opatrenia na 

výdavkovej strane.  Pani poslankyňa predložila pozmeňujúci návrh rozpočtového opatrenia 

v zmysle bodu programu obecného zastupiteľstva ohľadom kúpy stanu.  V rozpočte 

v programe č. 9 sa zvýši výdavok o 900 EUR na kúpu stanu a v programe č. 3 na informačný 

systém obce sa zníži výdavok o 900 EUR.  

 

Pán poslanec Páleník mal poznámku k druhej najviac prečerpanej položke a to tarifné platy, 

ku ktorej dostal vysvetlenie od pani ekonómky obecného úradu.  

 

UZNESENIE č. 284/12/2020       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2020 s pozmeňujúcim  návrhom.  

Za:   6  Proti:  0   Zdržal sa:  0  poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 284/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 14 Správa o výsledku kontroly na základe uznesenia č. 245/09/2020 

 

Pani kontrolórka informovala, že výpadok príjmu obce z neuzatvorenia nájomnej zmluvy vo 

výške 1380 EUR nemožno považovať za škodu, nakoľko ani z právnych predpisov a ani 

z interných aktov obce  nevyplýva povinnosť mať uzatvorenú nájomnú zmluvu od prvého dňa 

nasledujúceho po ukončení predošlého nájmu. Na strane druhej bolo prijatie uznesenia týkajúce 

sa verejnej súťaže na nového nájomcu, ktorá sa neuskutočnila. Následne v máji zastupiteľstvo 

prijalo uznesenie o nájme z dôvodu osobitného zreteľa. Z uvedenej správy vyplynulo 6 

odporúčaní, ktoré boli prerokované so starostom a bola dohodnutá náprava v niektorých 

prípadoch. Zároveň bude nájomca vyzvaný na doplatenie nájmu za čas, ktorý užíval aj bez 

nájomnej zmluvy.  

 

Podľa pána poslanca Páleníka kontrola nezohľadnila rozpočtovú položku a preto predložil 

pozmeňujúci návrh.  Upozornil pána starostu, že v tejto veci sa nemá konať do ďalšieho 

zastupiteľstva.  Pán starosta informoval, že peniaze za doplatenie nájmu sú už na účte.  

 

 

UZNESENIE č. 285/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  
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žiada Administratívno-legislatívnu komisiu OZ aby prerokovala predloženú Správu o 

výsledku kontroly na základe uznesenia č. 245/09/2020 a do najbližšieho OZ predložila 

k tomu správu s návrhom uznesenia. 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 285/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 15  Zameranie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2021 

 

Pani kontrolórka do návrhu kontroly zahrnula: 

- kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií obce za 2. polrok 2020 

- kontrolu plnenia uznesení  

- kontrolu zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za 2. polrok 2020 vrátane 

implementácie jej odporúčaní vyplývajúcich z predošlej kontroly 

- kontrolu vybavovania petícií a sťažností za 2. polrok 2020 tiež vrátené odporúčaní 

- po dohode s pánom starostom doplnila kontrolu hospodárnosti a dodržiavania 

všeobecných záväzných predpisov za roky 2019 a 2020 v materskej škole 

 

Pán poslanec Milko, nakoľko posledný bod plánu kontroly im nebol predložený navrhuje, aby 

sa hlasovalo za pôvodný návrh alebo sa dalo hlasovať za zmenený návrh samostatne.  

 

Pán poslanec Páleník navrhol kontrolu výberu dane z pozemkov, stavieb, bytov a nebytových 

priestorov za roky 2019 až 2020 vrátane vymáhania nedoplatkov za predošlé obdobia a dáva 

v tomto zmysle aj návrh uznesenia. Pán poslanec Milko sa vyjadril tak ako aj pri predošlom 

bode dať prerokovať toto najprv na poradu. Pani Hladká upozornila, že ani pani kontrolórka 

nemá právo vstupovať do údajov, ktoré sa týkajú osobných údajov a preto by mal návrh 

uznesenia toto zohľadňovať.  

 

Pán starosta dal hlasovať, či zostanú pri pôvodnom návrhu : za 5 poslancov a 1 sa zdržal.  

 

 

UZNESENIE č. 286/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

 

A.) schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zálesie na I. polrok 2021 

 

B) ukladá hlavnému kontrolórovi obce Zálesie uskutočniť kontrolu podľa predloženého 

materiálu 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  
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Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 286/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 16 Plán zasadnutí OZ na rok 2021 

 

Poslanci materiál dostali a pripomienky k plánu nemali.  

 

UZNESENIE č. 287/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

schvaľuje Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva na rok 2021 

 

Za:   6  Proti:  0      Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 287/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

 

 

 

 

Bod č. 17 Zámer na uzatvorenie Zámennej zmluvy z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Pán starosta informoval, že ide pozemky, ktoré sú v časti záhrad pri Malom Dunaji. Ide 

o zámenu 1:1 z rodinou Páleníkovou a prečítal návrh uznesenia.  

 

UZNESENIE č. 288/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

schvaľuje Zámer  v zmysle § 9 a ods. 8 písm. e/ zák. č. 138/1991 Zb. Zákon o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov na uzatvorenie Zámennej zmluvy 

medzi účastníkmi : Obec Zálesie  a   

Darina Páleníková, trvale bytom Zálesie, Malinovská 77/105 

Predmetom zámennej  zmluvy bude  zámena pozemkov: 

Obec zamieňa pozemok parcelu registra „C“ vytvorenú geometrickým plánom č. 0709/2020 

vypracovaného  Ing. Rudolfom Baťom -ATTA parc.č. 1367/26 diel č. 6 o výmere 654 m2  

trvalý trávnatý porast k. ú. Zálesie                  

 za  
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pozemok parcela registra „C“ vytvorenú geometrickým plánom č. 0709/2020 vypracovaného  

Ing. Rudolfom Baťom -ATTA parc.č. 1367/19 diel č. 1 o výmere 558 m2 a  diel č. 4 o výmere 

96 m2 trvalý trávnatý porast k.ú. Zálesie patriaci Darine Páleníkovej  

Dôvod osobitného zreteľa 

Zmluvné strany zo zámennej zmluvy   Obec Zálesie  a Darina Páleníková   uzatvárajú zámennú  

zmluvu, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je skutočnosť, že obec pozemok 

dlhodobo neužíva a nemá žiadnu možnosť využitia uvedeného pozemku. Obec má na 

vymenenom pozemku  v úmysle vybudovať časť cyklotrasy slúžiacu občanom obce. Keďže 

výmery zamieňaných pozemkov sú rovnaké, zmluvné strany si navzájom nič nedoplácajú.   

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 288/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 18 Nákup „párty stanu“ zo schválených dotácií ŠK Sokol Gešajov pre rok 2020 

 

Pán poslanec Vaško spolu s poslancami iniciatívy Lepšie Zálesie predložil návrh uznesenia 

s dôvodovou správou.  

 

ŠK Sokol Gešajov sa rozhodol vzdať dotácie vo výške 900€ v prospech obce s účelom 

zakúpiť do majetku obce „párty stan“, ktorý bude k dispozícií nie len obci ale aj združeniam 

obce formou zapožičania na realizovanie akcií.  

V obci sa koná niekoľko podujatí/akcií počas roka financovaných z dotácií obce, kde jednou z 

položiek je zapožičanie stanu. Týmto spôsobom by sme odľahčili výšku dotácií a efektívne 

využívali obecné finančné prostriedky. 

 

Pán poslanec poslal na obecný úrad aj prieskum trhu.  

  

 

UZNESENIE č. 289/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

doporučuje Starostovi obce Zálesie zakúpiť predmetný „party stan“ do 18.12.2020 

v maximálnej výške 900,- € schválenej združeniu ŠK Sokol Gešajov pre rok 2020.  

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 289/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 19 Menovanie členov komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia 

a sociálnych veci 
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Pán poslanec Milko, ktorý je zároveň predsedom komisie predložil uznesenie týkajúce sa 

menovania členov komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a sociálnych 

veci. 

 

UZNESENIE č. 290/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí členov komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a sociálnych veci v 

zložení : 

- Peter Milko – predseda komisie 

- Stanislav Zajaček ml. – člen komisie 

- Viera Klimová – člen komisie 

- Juraj Bažányi – člen komisie 

- Božena Ručeková – člen komisie 

- Silvia Selecká – člen komisie 

- Martina Kocmundová – člen komisie  

 

Za:   6   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 290/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Bod č. 20 Rôzne  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská predložila návrh na odmenu pani kontrolórke na základe 

spokojnosti s jej prácou, ktorý si s poslancami prerokovali. Pán starosta súhlasí s vyjadrením 

pani poslankyne.  

 

UZNESENIE č. 291/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje JUDr. Michaele Biharyovej, hlavnej kontrolórke obce Zálesie odmenu vo výške 15 

% zo súčtu mesačných platov za rok 2020, určených podľa § 18c ods. 1 zákona SNR č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.   

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 291/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Pán poslanec Páleník predložil návrh uznesenia na potvrdenie prijatého uznesenia č. 

226/06/2020 v časti B, ktoré bolo skonštatované ako nesplnené. 
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Pán starosta informoval, že nás oslovili slovenské elektrárne, ktoré majú program „Zelená 

elektrina“ na výmenu osvetlenia v obciach, ktoré majú svietenie ortuťovými výbojkami. 

V priebehu nasledujúcich týždňov by sme mali dostať ponuku bez finančnej účasti obce. 

Navrhuje odložiť návrh uznesenia pána poslanca Páleníka do ďalšieho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva v prípade, že by spomínaná ponuka neprišla. Pán poslanec Vaško navrhol, že 

spomínaná ponuka od elektrárni by bola tretia chýbajúca ponuka do splnenia uznesenia.  

 

UZNESENIE č. 292/12/2020     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

žiada starostu obce aby do ďalšieho riadneho zasadania OZ : 

Zabezpečil minimálne tri cenové ponuky od realizačných firiem na výmenu svietidiel za LED 

svietidlá: 

 

1. Variant celoplošnej výmeny VO na Malinovskej ulici za LED svietidlá, vyčíslenie 

úspory na ročnej báze, 

2. Variant výmeny VO na Malinovskej ulici za LED svietidlá v dvoch, prípadne troch 

etapách (po roku), vyčíslenie úspory na ročnej báze. 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 292/12/2020 celkom: 6 (jeden poslanec  

ospravedlnený) 

 

Pán poslanec Milko chcel doplniť uznesenie na základe informácie, ktorá sa ku nemu dostala, 

že neboli vyplatené mzdy zamestnancom obce. Pán starosta informoval, že výplatný termín je 

zajtra a dnes mzdy odišli. Z materskej školy dostal návrh od pani riaditeľky na nehorázne 

vysoké odmeny pre štyri zamestnankyne, ktorý pán starosta zamietol. Jednalo sa o prostriedky 

určené na rozvoj detí v predškolskom vzdelávaní. Obec dostala dajme tomu 3300 EUR, aby 

nakúpila edukačné pomôcky a podobne. Minulý rok sa podarila vyčerpať časť prostriedkov 

a časť, ktorá sa nestihla vyčerpať do konca roka bola použitá po dohode so starostom na 

odmeny. Pán starosta informoval, že tento rok dostal na poslednú chvíľu informáciu, že 

finančné prostriedky sa nestihlo čerpať a že by mali byť rozdelené štyrom učiteľkám. Pán 

starosta to zamietol a navrhol kúpu niečoho zmysluplnejšieho pre deti. Tým pádom nemal 

relevantné podklady na odmeny. Po dohode s pani riaditeľkou, pani ekonómkou 

a personalistkou sa dohodli, že mzdy pôjdu dnes a odmeny, ktoré boli dnes schválené budú 

odoslané v priebehu pár dní. Pán starosta upozornil, že zle naformulované uznesenie môže 

urobiť problém a dohodol sa s pánom poslancom Milkom, že prijatie navrhovaného uznesenia 

v tomto prípade nebude potrebné a nepristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Bod č. 21 Záver  

 

 

Pán starosta poďakoval pánovi Takácsovi za poskytnutie priestorov reštaurácie za účelom 

konania zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
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Na základe ukončenia spolupráce pán starosta poďakoval  pánovi Ing. Jančíkovi za živé 

prenosy zo zasadnutí a inej práce, ktorú pre obec vykonal.  

 

Poďakoval zúčastneným za účasť a ukončil zasadnutie o 21:05.  

 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Patrik Vaško .............................................................. 

   

  Ing. Marian Sollár.............................................................. 

 

         

 

          Ing. Marián Perger

                 starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Príloha – správa pani Hladkej k výberu daní  

 

Správa : plnenie výberu daní a poplatkov , k 30.11.2020 referát daní 
a poplatkov . 
 k 30.11.2020. 
 

• Správca dane eviduje za rok 2020    u 89 daňovníkov  nedoručiteľné 

Rozhodnutie. Adresy budú preverené v Centrálnom registri adries. Pri zmene 

adries budú rozhodnutia zaslané na nové adresy pri nezmenených adresách sa 

uplatní právoplatnosť a vykonateľnosť podľa poštového zákona tzv. fikcia 

doručenia.  

 

• Za rok 2020 má 200 daňovníkov neuhradené dane z nehnuteľnosti a za psa. / 

priemer na jedného daňovníka 79.- eur. Neuhradené rozhodnutia sú v rozpätí 

od 0,01 do 2.745,90 .- euro/ 

 

Dôvody „ nedostatočného“ výberu daní. Objektívne príčiny 

Správca dane, vyberá dane z nehnuteľnosti postupom  

1. Po vyrúbení vykoná doručovanie osobne do vlastných rúk priamo v obci,  odberom na 

obecnom úrade, zaslaním  slovenskou poštou ak si daňovník neprevezme poštu dvoma 

predchádzajúcimi spôsobmi. V roku 2020 z dôvodu opatrení ku Covid 19 bol 

daňovníkom umožnený spôsob úhrady e-mailovou komunikáciou. Tento spôsob 

využilo 74 daňovníkov z 1633. 

 

2.  

a) V roku 2019  na obecnom úrade nastal v marci 2019 personálny podstav a to 

odchodom pracovníčky, ktorá mala v referáte poplatky za komunálne odpady na 

dlhodobú PN, následne nástupom na materskú dovolenku a nepredĺžením jej 

pracovnej zmluvy, ktorú mala na dobu určitú.  

b) Odchodom tejto pracovníčky bol  referát poplatkov za komunálne odpady  práve 

v čase najvyťaženejšieho obdobia vrátený späť Miroslave Hladkej.  Odchodom 

pracovníčky bola zároveň  pridelená Miroslave Hladkej agenda Obecné 

zastupiteľstvá v celom rozsahu a to od prípravy podkladov po spracovanie 

a zverejnenie uznesení a zápisníc. V čase od 20.03.2019 /3 OZ/  do 12.2.2020 / 

14OZ / ide o spracovanie 12 Obecných zastupiteľstiev. 

c) Referát M. Hladkej tak v roku 2019 zahŕňal : celú agendu Dane z nehnuteľnosti 

a psa, poplatok za rozvoj, výber a spracovanie poplatku za komunálne odpady, 

Pokladňu, Obecné zastupiteľstvá a ostatné agendy prevádzkového charakteru – 

objednávky, zverejňovanie, cintorín, zmluvy, trhové miesta a prenájom KD 

a ostatné úlohy zadané starostom. 

d) Na základe vyššie uvedeného preto v roku 2019 nastala situácia, že pracovníčka 

referátu dane a poplatky cca v októbri nezaslala  prvé výzvy na úhradu dane, 

ktoré boli po splatnosti.  Podľa zákona 563/2009 Z.Z. Zákon o správe daní / 



e) daňový poriadok/ v znení neskorších predpisov  neprišlo k porušeniu 

pracovných povinností, nakoľko tento zákon  umožňuje vymáhanie nedoplatkov 

do 5 rokov . Jednoduchšie povedané: ak správca dane pošle daňovníkovi výzvu 

na úhradu posledný deň pred uplynutím 5 ročnej lehoty , lehota na vymáhanie 

sa predlžuje.  

f) Rok 2020 bol pre opatrenia  ku COVID 19 špecifický .  Správca  dane referát 

daní a poplatkov M. Hladká Rozhodnutia vystavila včas a napriek tzv. 

lockdownu od marca do mája 2020 boli Rozhodnutia aj vďaka dobrovoľníkom 

do zákonnej lehoty daňovníkom doručené. Následne obecný úrad aj napriek 

opatreniam a riziku nákazy  neodmietal platby za tieto dane v hotovosti do 

pokladne Obecného úradu. Nariadením  tzv. lex korona opatrení v oblasti daní 

a vo finančnej oblasti k 30.09.2020 a k 31.12.2020 nebolo možné daňový 

nedoplatok považovať za nedoplatok , ak ho daňový subjekt uhradí do konca 

kalendárneho mesiaca nasledujúceho po skončení obdobia pandémie. Opatrenia 

boli zrušené k 02.11.2020. /jeden mesiac po 30.9.2020 končí  31.10.2020 a tento 

deň padá na sobotu, preto platnosť k 02.11.2020.  

Z uvedeného vyplýva, že napriek tomu, že rozhodnutia nadobudli právoplatnosť 

skôr ako 02.11.2020 nemohli byť považované za nedoplatok.  

g) V čase od 19.10.2020 do 30.10.2020 sa obecný úrad sťahoval do priestorov 

kultúrneho domu. Na 31.10 a 01.11.2020 bolo nariadené celoplošné testovanie 

na covid 19 antg. Testami. Obecný úrad bol, plne vyťažený so zabezpečením 

tejto akcie.  

Ako vyplýva z vyššie uvedeného, správca dane nevykonal v roku 2019  a v roku 

2020 prvé výzvy na úhradu nedoplatkov na dani z nehnuteľnosti a za psa z vyššie 

uvedených objektívnych príčin. Áno za rok 2020 máme na nedoplatkoch 

cca.20.000.- vyzývanie však nebolo skôr možné, čiastka je vysoká oproti 

predchádzajúcim rokom nakoľko sú v nej už prenesené zvýšené sadzby pre rok 

2020. 

Naopak k poplatku  za rozvoj správca dane vystavil rozhodnutia  k dnešnému dňu 

na všetky vydané právoplatné stavebné povolenia . K Rozhodnutiam po splatnosti  

zaslal správca dane výzvy na úhradu a tie boli uhradené. Aj prípad dvojitého 

odvolania jednej spoločnosti na  finančné riaditeľstvo  vo výške 7.640.- euro od roku 

2017. Finančná čiastka je pripísaná na účte Obce Zálesie.  

Pre vymáhanie  nedoplatkov nových ako aj starých bude pánovi starostovi na jeho 

žiadosť predložený návrh opatrení / smernice/ v akých časových lehotách a akým 

spôsobom sa budú daňové nedoplatky vyberať v ďalších rokoch.  Je samozrejmé, že 

napriek možnosti zákona vyzývať na úhrady do 5 rokov je síce možné , ale prax 

ukázala, že čo najskoršie vymáhanie prináša lepšie výsledky. Smernica bude 

konzultovaná a pripomienkovaná právnou zástupkyňou, budú zohľadnené 

ekonomické dopady – poštovné, náklady na zápisy na kataster, exekučné atď. Obec 

zvažuje  a zákon to obci ukladá od budúceho roka vyrubovať aj penále za 

oneskorené platby.  

Obci sa osvedčilo vyberanie nedoplatkov za dane pri platbách za komunálne 

odpady. Daňovníci musia úrad navštíviť osobne.  
 


